



No. 27
n°

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

APRIL 21, 1972
LE 21 AVRIL 1972

Communication

CANADA-CHINA AIR NEGOTIATIONS/
NÉGOCIATIONS CANADA-CHINE SUR LES SERVICES AÉRIENS

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

CONSULTER SUR PLACE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp and the Minister of Transport, the Honourable Don Jamieson, announced today that a Canadian delegation will proceed to Peking the week of May 15 to initiate discussions leading towards the conclusion of a bilateral air agreement with the People's Republic of China.

The possibility of establishing a direct air link between Canada and China was discussed between Premier Chou En-lai and the Minister of Industry, Trade and Commerce, the Honourable Jean-Luc Pepin, during the latter's trip to China last year.

* * *

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, et le Ministre des Transports, l'honorable Don Jamieson, ont annoncé aujourd'hui qu'une délégation canadienne se rendra à Pékin la semaine du 15 mai afin d'entamer des discussions menant à la conclusion d'un accord bilatéral sur les services aériens avec la République populaire de Chine.

L'établissement possible d'un lien aérien direct entre le Canada et la Chine a été un sujet de discussion entre le Premier Ministre Chou En-lai et le Ministre de l'Industrie et du Commerce, l'honorable Jean-Luc Pepin, au cours du voyage de ce dernier en Chine l'an dernier.

NON CIRCULARE
NON DISTRIBUIRE
CONSULTER SUR PLACE